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SAKSPROTOKOLL 
 
Underveismelding: Kommuneplanens arealdel 2021-2032 
 
 
Formannskapet 2019 - 2023 har behandlet saken i møte 13.02.2020 sak 8/20 
Behandling i Formannskapet 13.02.2020: 
Følgende hadde ordet ved behandlingen av saken: 
Annar Hasle (KRF), Marit Kildedal (DRP), Ståle Solberg (SaFoSa) 
 
Ordføreren fremmet følgende innstilling på vegne av saksordfører: 
Underveismeldingen legges til grunn i det videre arbeidet med fortettingsstrategi. 
 
Representanten Annar Hasle (KRF) fremmet følgende forslag på vegne av 
Fremskrittspartiet, Høyre, Det Rette Parti, Kristelig Folkeparti, Sammen for Sarpsborg:  

-          Strategi 1. Mål om nullvekst i personbiltrafikken er en balansert strategi og behøver 
ikke være i konflikt med jordvern. 
-          Varig vernet matjords områder, inkludert høybonitets skog, bør veksles inn i en 
nøktern utvidelse av «bygge-grensen» 
-          Arealer utenfor sentrum/bydelssentra og i tiknytning til etablerte skolekretser og 
lokalsamfunn, bør ha større muligheter til utvikling av attraktive tomte og boligområder. 
-          Kommunedirektøren bør gis føringer på å utfordre «bygge-grense» for Sarpsborg. 

 
Representanten Ståle Solberg fremmet følgende forslag på vegne av Sammen for 
Sarpsborg: 
Arealplanen må problematisere effekten av naturlige, eksisterende og eventuelt nye barrièrer 
sin påvirkning på verdi av arealer i forretningssammenheng. 
 
Ordføreren foreslo at forslaget fra Fremskrittspartiet, Høyre, Det Rette Parti, Kristelig Folkeparti, 
Sammen for Sarpsborg samt forslaget fra Sammen for Sarpsborg blir oversendt til 
administrasjonen. 

Votering 
Saksordførers innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslaget fra Fremskrittspartiet, Høyre, Det Rette Parti, Kristelig Folkeparti, Sammen for 
Sarpsborg samt forslaget fra Sammen for Sarpsborg ble enstemmig vedtatt oversendt 
administrasjonen for vurdering. 

Formannskapets vedtak  
Underveismeldingen legges til grunn i det videre arbeidet med fortettingsstrategi. 
 
Følgende oversendes administrasjonen: 

-          Strategi 1. Mål om nullvekst i personbiltrafikken er en balansert strategi og behøver 
ikke være i konflikt med jordvern. 
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-          Varig vernet matjords områder, inkludert høybonitets skog, bør veksles inn i en 
nøktern utvidelse av «bygge-grensen» 
-          Arealer utenfor sentrum/bydelssentra og i tiknytning til etablerte skolekretser og 
lokalsamfunn, bør ha større muligheter til utvikling av attraktive tomte og boligområder. 
-          Kommunedirektøren bør gis føringer på å utfordre «bygge-grense» for Sarpsborg. 

 
          Arealplanen må problematisere effekten av naturlige, eksisterende og eventuelt nye  
          barrièrer sin påvirkning på verdi av arealer i forretningssammenheng. 
 
 


